
Bestyrelsesmøde AAGS - Referat Dato: 9/6 
 Deltagere: bestyrelsen  
• Godkendelse af referat og dagsorden  
 
• Nyt fra juniorudvalget  
- intet nyt.  
 
• Nyt fra springudvalg  
- Kikki stopper i springudvalget efter halloween stævnet. Vi i bestyrelsen siger stor tak for dit store arbejde i 
klubben.  
- Opfølgning på stævnekalender mhp 8/12 om der er springstævne eller ej da sportskuskene har efterspurgt 
vores faciliteter.  
 
• Nyt fra dressurudvalg  
- Nyt møde med spring og dressurudvalget tirsdag 11/6 vedrørende koordinering af klubmesterskab.  
- Afslag for aftenstævnet da en anden klub afholdt d stævne samme dag.  
 
• Nyt fra cafeteriaudvalget  
- Møntmaskiner skal tømmes og indholdet optælles inden 30/6 til regnskabet.  
- Forslag: kan udvalget stå for at finde hjælpere til aktiviteter som ikke er stævner?  
 
• Nyt fra Aktivitetsudvalget  
- Kontaktperson, opgaver, ideer, møde.  
- intet nyt.  
 
• Nyt fra fondsudvalget  
- Tina er af personlige årsager udgået af dette udvalg.  
- Bestyrelsesmedlem Kristine28 udgår af personlige årsager. Derfor lukker dette udvalg.  
 
• Nyt fra regnskab.  
- Rykkere er sendt ud.  
- Revurdering af priser på leje af faciliteter. Alle priser stiger med 500 kr.  
– Kristine88 laver en fed flyer med disse.  

• Nyt fra Grimbühler  
- Intet nyt.  
 
• Nyt fra DRF/D4  
- Intet nyt  
 
• Emner til drøftelse  
- Færdiggørelse af ridehusreglerne.  
- Referater til hjemmesiden. – Kristine88 tager denne.  
- Fri undervisning/undervisere. Faste undervisere: JESPER om mandagen. LARS om torsdagen. Derudover 
godkendte undervisere: Mette, Mia Pedersen, Signe Grimbühler, Ida Grimbühler, Dennis Holst, Oline Dall og 
Mia Renner Alstrup.  
- På baggrund af gentagende ønske fra medlemmer åbnes der op for undervisning hen over sommeren. 
Opdateret ridehusplan fra dd. Til d. 1/9. Det gamle ridehus åbnes op for fri undervisning 9-17 alle dage.  
- Dette meldes ud via nyhedsbrev til medlemmer samt via FB.  
- Championats liste – Mesterskabsklasser tæller for hvert ridt.  
- Beskrivelse af bestyrelsen. Skal være gjort til næste gang.  
- Facebook – anonyme opslag – fremover kan opslag fra bestyrelsen laves uden mulighed for kommentartråd.  



- Oldenborg kåring 14/6B der indhentes tilbud på smørrebrød fra Brugsen i Tølløse.  
- Tryg forsikring – ny forsikring via DRF – vi gennemgår omfang.  
- Faste trailer pladser – der er foreslået at skulle betale for trailerpladserne på ( 50 – 200kr om mdr.), hvilket er 
godkendt af Jørgen og Susanne Grimbühler. Dette tages op på næste møde.  
- DFI/DGI fond  
- Dækken service – der undersøges om klubben skal være indleveringsted for dækkener til vask via 
dækkenservice. Tilbud indhentes og drøftes på næste møde.  
- Kristine 28 stopper i bestyrelsen.  
- Koder: bestyrelsesmailen er forsøgt hacket, derfor skal der laves nye koder.   
 
• Evt.  
- Ændringer i hjemmeside for at få færre faner og mere overskuelighed på siden. 


